
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Munkerisparken 

Torsdag d. 26. april kl.19.30 hos Thomas Jørgensen 

  

 Tilstede var Jørn P. Madsen nr. 7 

          Bjarne Plambech nr. 45 

          Thomas Jørgensen nr. 46 

           Søren Folman nr. 15 

           Inger Gottfredsen nr. 2 

           Jimmi Prahl nr. 32 

                                 Annette Foldberg nr. 10 

 

 Ad 1 Godkendelse af referat og dagsorden 

           Referatet og dagsorden blev godkendt  

 

 Ad 2 Meddelelser 

 Der er skabt kontakt med den nye beboer i nr. 52 Ole Krogh Andersen. 

 

 AD 3  Konstituering af bestyrelsen 

 Formand Jørn P Madsen nr. 7 

 Næstformand Bjarne Plambech nr. 45 – Fællesarealer og projektleder 

 Kasserer Thomas Jørgensen nr. 46 

 Sekretær Annette Foldberg nr. 10 

 Medlem Søren Folman nr. 15 

 Suppleant Inger Gottfredsen nr. 2  - Fællesarealer og opdatering af hjemmeside 

 Suppleant Jimmi Prahl nr. 32 

 

 Ad 4 Kommunekontakt 

 Mail er modtaget fra Karsten Christensen (kommunen). Jørn P. Madsen og Bjarne Plambech 

 holder møde med Karsten Christensen ultimo maj.Vi afventer oplæg og løsningsforslag 

 ang. træerne i Munkerisparken. Efter mødet vil bestyrelsen forholde sig til forslaget og 

 forholdsregler vil blive truffet ud fra møderesultatet. 

 Træerne i Munkerisparken har absolut førsteprioritet. Efterfølgende bliver der lavet en  

 ”to do”-plan, koordineret af Bjarne Plambech som projektleder. 

 

 Ad 5 Daglig drift – fællesareal 

 Planen m.h.t. gartneraftale følges. Ved relevante beboerhenvendelser ang. misligholdelse af 

 fællesarealet vil bestyrelsen tage stilling til hver enkelt sag. 

  

 Ad 6 Fjernvarme 

  For Grundejerforeningens beboere arrangeres et orienteringsmøde med Nordforbrænding 

 omkring vilkårene for fjernvarme i Munkerisparken. Jørn P. Madsen er tovholder. 

 Bestyrelsen drøftede mulighederne for solcelleanlæg. Bestyrelsen overvejer at afholde et 

 informationsmøde om solcelleanlæg i Munkerisparken. Bjarne Plambech går videre med 

 sagen. 

 

 Ad 7. Økonomi 

 Thomas Jørgensen meddelte, at alle indbetalinger fremover sker gennem Netbank. Dette er i 

 overensstemmelse med vedtægtsændringen, som blev vedtaget på dette års 

 generalforsamling. 



 Inger Gottfredsen gennemskriver vedtægterne med de nye  ændringer.  

Husk dato for àjourføring.  

 

 

 

 Thomas Jørgensen laver skrivelse med oplysninger om betalingsfrist for kontingent. 

 Denne skrivelse uddeles i år for sidste gang i postkasserne. 

 Opfordring i skrivelsen til at opdatere alle mailadresser. 

 

 Ad 8 Eventuelt 

 Den nye beboer i nr. 52 bør have Grundejerforeningens vedtægter. 

 Søren Folman laver oplæg til velkomstpakke til nye beboere i Munkerisparken. 

 

 

 

 Mødet sluttede kl. 21.15 

 

 

 

                          Referent: Annette Foldberg 

 

  


